
Irományszám :

	

5 ,g

Érkezett : 2010 JÓL Z 1.

.9,1.66) u ., . :,	

Írásbeli kérdés
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Hogyan és mib ő l kívánja megvalósítani a közlekedési infrastruktúra - mint állam i
vagyon - értékének meg őrzését, illetve növelését?”

címmel.

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közúti és a vasúti közlekedési infrastruktúra min őségének, értékének megőrzése,

illetve növelése — véleményünk szerint — alapvető jelentőségű Magyarország

versenyképessége szempontjából . Ennek érdekében az elmúlt 8 évben korábban soha

nem látott mértékben történtek fejlesztések a hazai gyorsforgalmi úthálózaton, valamin t

számos közúti hálózati elem is megújult . Ugyancsak jelentős fejlesztések, felújítások

történtek egyes vasútvonalakon, valamint számos közlekedésbiztonságot er ősítő

beruházás történt .

A közlekedési infrastruktúra minőségének folyamatos javítása, fejlesztése ugyanakkor a

tulajdonosi jogokat gyakorló személy eminens kötelessége . Ennek ugyanakkor számos

módja, lehetősége lehet, azonban a Fidesz-kormány közlekedési infrastruktúra

fejlesztésével kapcsolatos elképzeléseirő l szinte semmit sem lehet tudni .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgy űlésének



Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :

1. Milyen mértékű forrást kíván fordítani a közúti és a vasúti infrastruktúr a

fenntartására, illetve fejlesztésére a következő 4 évben?

2. Mekkora mértékű forrást kíván biztosítani autópályák fejlesztésére, a 30 .000 km

hosszúságú úthálózat fejlesztésére, állapotának javítására, a kátyúk betömésére ?

3. Milyen mértékben kívánja támogatni a közutak terheltségének csökkentése ,

zajártalom és károsanyag-kibocsátás mérsékelése, és a közúti balesete k

számának csökkentése érdekében a R0-LA szolgáltatást ?

4. Mikor tervezi megépíteni az M4 autópályát ?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2010 . július . . . .

Kovács Tibor

	

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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